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Ersättare       Stig Andersson (SPF Seniorerna) 
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      Inger Edvardsson (PRO)  

      Margareta Lind (SPF Seniorerna)        

                              Eva Lindencrona (SPF seniorerna) 

 

Närvarande tjänstemän: 

Caroline Hoffstedt avdelningschef 

Mikael Bohlin, verksamhetscontroller lokal- och parkenheten 

Linda Eneqvist, verksamhetscontroller/sekreterare, äldreomsorg 
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1. Godkännande av dagordningen 

Föreslagen dagordning godkänns med följande tillägg under punkten 

övrigt. 
 
Se punkt 13. 

Kontaktlista rådets medlemmar 

Möjlighet att få handlingar tidigare 

Vaccinationer 

Rådets presidium 

 

2. Justering av protokoll 

Karin Hanqvist och Karin Lund utses att justera protokollet. 

 

3. 

 

 

 

4. 

Val av ordförande och vice ordförande 

Karin Lund väljs till ordförande. Karin Hanqvist väljs till 

viceordförande. 

 

Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

5. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6. 

Pensionärsrådets uppdrag och arbetsformer 

Information lämnas av förvaltningen ang. pensionärsrådets uppdrag 

och kommer också att mejlas skriftligen till rådets ledamöter. Rådet 

kommer också mejla ett dokument ang. uppdrag och arbetsformer till 

förvaltningen. Rådet återkommer vid nästa möte med information om 

kontaktpersoner för Brommas verksamheter i äldreomsorgen.  

 

Rådet beslutade att inrätta ett presidium bestående av ordförande och 

vice ordförande i syfte att bereda och diskutera inför rådets 

sammanträden. Det nybildade presidiet gör ett förslag på gäster inför 

kommande råd utifrån tidigare förslag och önskemål. 

 

 

Kvarstående frågor   

Genomgång av kvarstående frågor. 

 

Ang. skylt vid  återvändsgata vid strandpromenaden. Lokal- och 

parkenheten informerar att det är under arbete.  

 

Gällande tidigare fråga om framtiden för Alviks kulturhus. 

Förvaltningen kontaktar Idrottsförvaltningen i Stockholm stad för att 

höra om det finns ytterligare information och återkopplar till nästa 

sammanträde med rådet. 
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På frågan om läkarstödets organisation svarar förvaltningen att MAS 

(medicinskt ansvarig sjuksköterska) har haft avstämningar med 

läkarorganisationen för uppdateringar kring läget. Dagliga möten 

mellan MAS och verksamheterna. Läkare har funnits tillgängliga hela 

tiden oftast via telefon. Har fysiska besök behövts har detta 

informerats till läkare som har gjort besök, undantag har gjorts under 

besöksstoppet. Försök till säkra digitala avstämningar har gjorts men 

tyvärr inte lyckats. 

 

  

7. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

8. 

 

 

Tillgänglighetsfrågor 

Information från lokal- och parkenheten ang. vinterväglaget och hur 

det ser ut enligt upphandling. Entreprenören ska ploga när det är tre 

cm snö samt utökad tillgång till maskiner och personal för att kunna 

komma ut och åtgärda. Två arbetslag finns för att kunna säkerställa 

detta. Parkgruppen är ute och kontrollerar att ett bra jobb har utförts. 

Uppmaning lämnas att använda appen ”tyck till” om snöröjning och 

halkbekämpning inte fungerar. 

 

Sammanfattning av tillgänglighetsfrågor 2020, bla. arbete med 

belysning i Bällstaå-park i samarbete med Spånga-Tensta. 

Trygghetsarbete vid Brommaplan.  

 

En tillgänglighetsinventering vid Judarnsjön är på gång. Rådet tycker 

att vägen vid Kristofferskolan är mycket bra.  

 

Kvarstående fråga är åtgärder på Brommaplan 

 

 

Stadsdelsnämndens sammanträde den 28 januari 2021 

Pensionärsrådet har tagit del av samtliga ärenden och särskilt 

kommenterat. 

 

 

2.  

Medborgarförslag om basketplan vid Solviksbadet 

Rådet ställer sig positiva till förslaget. 

 
Beslutsärenden 
4. 
Verksamhetsplan och budget 2021 för Bromma 

stadsdelsnämnd 

 

Rådet önskar vara mer delaktiga i planering av anhörigstöd.  
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Rådet undrar vad det politiska önskemålet om en generösare 

biståndsbedömning kommer att innebära? Förvaltningen svarar att 

det för äldreomsorgen i Bromma kommer innebära ett uppdrag för 

enhetschef för beställarenheten att undersöka vilka individer en 

generösare prövning kan komma att omfatta, påverkan på rättssäkra 

beslut, samt belysa de ekonomiska konsekvenserna av en justerad 

handläggning.  

 

Rådet undrar över nätverket i Stockholm ”en äldrevänlig stad” och kan 

inte se att Bromma finns med? Förvaltningen återkommer i frågan.  

 

Rådet undrar över byggplanerna för det äldreboende som planeras 

byggas. Lokal- och parkenheten informerar att planarbete fortfarande 

pågår och att ärendet ligger hos stadsbyggnadskontoret. Rådet 

önskar en genomgång av planeringsprocessen  över 

bostadsområden, seniorboenden, äldreboende mm. 

 

Ang. verksamhetsplanen och ”en väl fungerande boendemiljö för 

äldre” Oro finns för brist av bostäder till äldre. I Bromma finns det 

många äldre hus utan hiss. Rådet undrar vad som kan göras åt detta? 

Förvaltningen svarar att det finns möjlighet till bostadsanpassningar 

och föreslår att rådets presidium kan diskutera om de vill att någon 

från bostadsanpassningen ska bjudas in för att berätta om sitt arbete. 

 

Rådet undrar över språkkompetens, kontaktmannaskap, ansvar och 

planering? Förvaltningen hänvisar till den planering som ska göras 

utifrån verksamhetsplan i förvaltningen och återkommer i frågan. 

 

Rådet framför att det är svårt att bilda en uppfattning om årsmålen 

och vill ha information om föregående årsmål. Information finns i 

verksamhetsberättelsen. 

 

Rådet undrar över andelen smarta lås i hemtjänsten och om arbetet i 

Bromma har startats. Förvaltningen svarar att arbetet inte har startats, 

förvaltningen inväntar instruktioner avseende genomförandet. 

 
9  
Anmälningsärende – inkomna rapporter och beslut 
enligt Lex Sarah, ÄO 
Förvaltningen redogör för rapporter och beslut enligt lex Sarah. 

  

9. Förvaltningens rapport   

Läget när det gäller Covid -19 är just nu stabilt. Ingen smitta på våra 

boenden och några enstaka fall i hemtjänsten. Bemanningen är också 

stabil med reservation för att läget snabbt kan ändras. Det finns god 

tillgång på skyddsutrustning.  
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Under julledigheterna har det funnits svårigheter pga. smitta bland 

personal i alla yrkeskategorier. Förvaltningen har bedömt en 

förstärkning behövs och ett beredskapsteam har startats. 

Beredskapsteamet har jobbat med att rekrytera under julhelgen och 

de första nyrekryterade undersköterskorna och vårdbiträdande 

påbörjar sin anställning ute på enheterna idag.  

 

Den första omgången vaccinationer har genomförts på våra boenden, 

där de boende fått ett erbjudande om vaccination. När det gäller 

personal så har ett erbjudande gått ut till prioriterade grupper ang. 

vaccin. Inom hemtjänst pågår ett nära samarbete med regionen och 

vårdcentralerna. 

 

Rådet undrar över de äldre som är 70+ och när det kan bli aktuellt 

med vaccin för dem? Förvaltningen kan inte svara på den frågan men 

en gissning är att det kan vara en grupp som kommer näst på tur.  

 

 

10. Rådets rapporter 

Inga rapporter 

 

11. Skrivelser 

Skrivelse från jämställdhetsmyndigheten har skickats ut per mejl. 

Rådet lämnar synpunkter på att materialet endast gäller kvinnor som 

utsätts för våld nämns och undrar över arbetet med män som utsätts 

för våld. Förvaltningen hänvisar till jämställdhetsmyndigheten.  

 

12. Kommunstyrelsens pensionärsråds protokoll 

Protokoll skickas till rådet när det finns klart. 

 

13. Övriga frågor 

Rådet önskar att kontaktuppgifter över mejl och telefon till rådets 

ledamöter skickas till rådets medlemmar. Förvaltningen ser över detta 

och återkommer. 

 

Rådet önskar få nämndhandlingarna tidigare, Förvaltningen tar med 

sig frågan och återkommer. 

 

Synpunkt ang.  jämställdhet. Se punkt 11. 

 

Information om rådets presidium. Se punkt 5. 

 

Frågor kring vaccinationer. Se punkt 9. 
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Rådet önskar att rådets sekreterare är behjälplig med Skype-möte. 

Rådet behöver ses för att diskutera kontaktgrupper. Rådet 

återkommer med önskemål om datum. 

 

14. Nästa sammanträde 

Måndagen den 15 februari 2021 kl. 10:00-12:00 

 


